7 June 2002

travel

Dr. N.S. Talekar, 8–21 June, to monitor the progress of the Department for International Development-funded project on IPM of eggplant fruit and shoot borer at the Gujarat Agricultural University and the Indian Institute of Vegetable Research, India, and the Horticultural Crops Research and Development Institute, Sri Lanka.

Dr. S. Shanmugasundaram, 16 June–7 July, Mrs. Parimala Shanmugasundaram, 9 June–14 July, on annual leave travel.

Dr. Meisaku Koizumi, 16 June–2 July; Mrs. Sumiko Koizumi, 16 June–14 July, on annual leave travel.

- Source: Yvonne Ting/DAO

WELCOME

The Center extends a warm welcome to Ms. Ruby Yun-yin Hsiao（蕭芸殷）, Principal Research Assistant, Technology Promotion and Services Unit, Program III. Ms. Hsiao joined the Center on 3 June. She earned her M.S. degree in 1998 at National Chung Hsin University, majoring in Horticulture. She can be contacted at ext. 565 <ruby@netra.avrdc.org.tw>.

- Source: Felisa Wang/DAO and Shirley Chen/Program III

new email address

Dr. Sergio Reyes Francisco, Program II, ext. 464 <sergie@netra.avrdc.org.tw>

- Source: Shireley Chen/Computer Services Unit

NEWS FROM THE AVRDC GOODWILL CLUB

The Goodwill Club is proud to announce that Mr. Sun Horng-chi, Senior Field Assistant of Plant Physiology Unit, would like to provide mangoes for a charity sale again this year. There will be 30 packs (10 catties each for NT$100) for sale on Monday, 10 June in cafeteria. Anyone interested please contact the cafeteria (ext. 242). We greatly appreciate Mr. Sun’s donation and kindness.

亞蔬愛心社報導：愛心社非常感激植物生理系田間助理孫宏吉先生今年又再次提供芒果一批義賣，於下週一（6月10日）將有300斤金皇芒果運至餐廳義賣，每包10斤訂價100元，有意訂購者請與餐廳連絡。愛心社再次感謝孫先生之捐贈與愛心。

- Source: AVRDC Goodwill Club（亞蔬愛心社）
Dragon Boat Practice Schedule

The Dragon Boat Team finished its first schedule this past Monday, 3 June. It still has two more practices: one on Sunday, 9 June at 9:00–10:00 am (bus leaves AVRDC at 8:00 am in front of cafeteria) and one on Monday, 10 June at the same time. The team still welcomes a few more good, strong, dedicated souls who are not afraid of success and a bit of sweat. More importantly, as the team will likely be racing at night on 16 June, those who want to keep their skin tan-less can participate without worry. Interested individuals can contact Peter Hanson at ext. 370 <hansp@netra.avrdc.org.tw> or Chris at ext. 550 <chris@netra.avrdc.org.tw>.
本中心參加台南市政府即將在端午節舉辦的龍舟賽，上週一已完成第一場練習，正式比賽前還有兩次的練習機會，時間分別是6月9日（星期日），以及6月10日（星期一）早上9點至10點，這兩次的練習，康委會都備有交通車早上8點在餐廳前出發，搭載選手們前往台南運河。龍舟隊仍然歡迎身體勇健、不怕流汗、不畏艱難的朋友來參加，更重要的是—決賽的時間安排在6月16日（星期日）的傍晚進行，所以也不會有皮膚會晒黑的問題，還想報名的朋友，請洽韓森（分機370, <hansp@netra.avrdc.org.tw>）或陳歷世（分機550, <chris@netra.avrdc.org.tw>）。

- Source: Recreation & Social Committee

TSMC FUN RUN SCHEDULED FOR TOMORROW

As previously reported in last week’s newsletter, Taiwan Semiconductor (TSMC) will be holding a fun run tomorrow (8 June), with events starting at 8:30 am and concluding at 11:30 am. There will be opening ceremonies, fun activities on the fields near the DG residence, and a variety of snacks will be available. The run will begin mid-way through the event and will be held partly in the fields outside the main gate with the final lap in the campus. All staff and their families have been invited by TSMC. Also, as the numbers of visitors is likely to reach over 500, those families residing on the campus are advised to be prepared for some congestion and a lot of people on the campus for Saturday morning. TSMC hopes, however, that all residents will join in the fun. If anyone plans on joining the event, please contact Chris at ext.550 <chris@Netra.avrdc.org.tw> and he will give you a ticket and coupons for the event.

6月8日（星期六）早上8點30分至中午11點30分，台積電將在本中心舉辦一場路跑健行活動。開幕式及各項活動將在靠近本中心主任住宅附近的空地舉行，會中台積電將提供餐點飲料及活動的兌換券，來參加的朋友可聯絡陳歷世（分機550, <chris@Netra.avrdc.org.tw>）領取兌換券，歡迎本中心全體員工及眷屬參加。路跑健行活動起點及終點都在中心的入口處附近，中段則是繞行大門外的田間路（如果天氣良好，路況不泥濘），6月8日當天可能有超過500位的台積電員工及眷屬湧進本中心參加活動，造成住宅區的不便敬請見諒！

- Source: Recreation & Social Committee
New Dancing Class

The new dancing class will start on Tuesday, 11 June at noontime. Please pay the dancing tuition (NT$300) to Mandy Lin (ext. 564) before next Tuesday noon. Everyone is welcome to join!
國際標準舞教學將自6月11日（星期二）中午開始新課程囉！報名的朋友請在下週二中午前將費用（新台幣300元）繳交給林麗珠（分機564）。歡迎大家踴躍參加！

- Source: Tom Kalb

THIS DATE IN HISTORY

1893 Gandhi’s first act of civil disobedience: In an event that would have dramatic repercussions for the people of India, Mohandas K. Gandhi, a young Indian lawyer working in South Africa, refuses to comply with racial segregation rules on a South African train and is forcibly ejected at Pietermaritzburg.

- Source: CTO
	
	Weather Summary (30–31 May 2002)


	

	
	
	

	
	Temperature ((C)
	Max
	
	Min.
	
	Monthly precipitation record (mm)


	
	

	
	Absolute
	32.8
	
	24.1
	
	Accumulation to date
	194.0
	

	
	Weekly mean
	31.6
	
	24.3
	
	Normal (May)
	175.1
	

	
	Normal (May)
	29.4
	
	19.2
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	Yearly precipitation record (mm)
	
	

	
	Relative humidity (%)

	100
	
	72.0
	
	Accumulation to date
	218.0
	

	
	Evaporation (mm)
	
	5.6
	
	
	Normal (January to May)
	335.0
	























